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A: Hello, there. What can we do for you today?
您好。今天我们可以为您做些什么吗?

B: I received some leaflets in the post from you, one of them talked about a new service you have where you can transfer money between this bank and securities companies. Is that right?

我收到了一些你们寄给我的传单，其中的一张提到你们有一项新的服务，说你们可以在这家银行与证券公司之间转账。是这样吗?

A: Yes, that's right. We have just introduced the program, but it's very popular already.

是的，没错。我们刚刚推出该业务，它就已经非常受欢迎了。

B: I also read that if the customer is a stock investor, which I am,it's possible to get additional benefits?

我还看到，如果客户是股票投资者的话，我就是一个，还有可能得到更多的优惠?

A: Right again. We can provide a tailored consultation service for you, giving you the latest quotes from the Stock Exchange and help you to plan what exactly you do with your investments.

又让您说着了。我们可以为您提供量身定做的咨詢服务，为您提供最新的股市行情，并且帮助您规划投资的具体操作。

B: What if I don't want to come in to the branch，can I use the consultation service over the phone?

要是我不想到营业部来，能打电话来使用咨询服务吗?

A: Certainly, Sir. Via phone or Internet, any time,any place.

当然可以，先生。在任何时间、任何地点，您都可以通过电话或互联网来咨询。
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